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Vragen van de leden Jan Jacob van
Dijk en Biskop (beiden CDA) aan de
staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, mevrouw
Van Bijsterveldt-Vliegenthart, over
vakantiespreiding. (Ingezonden
2 december 2008)

1
Bent u bekend met het artikel «Gezin
op vakantie buiten hoogseizoen»?1

2
Klopt het dat u bereid bent het
voorstel van de OAD over te nemen
waarbij ouders naar eigen inzicht
twee weken vakantie op te kunnen
laten nemen in het laagseizoen? Zo
neen, wat is uw standpunt dan?

3
Gaan uw beleidsvoornemens gelden
voor alle sectoren in het onderwijs en
welke gevolgen kan dit volgens u
hebben ten aanzien van a) de
continuïteit van onderwijs als ouders
willekeurig hun kinderen van school
kunnen weghouden b) het huidige
handhavingsbeleid ten aanzien van
de wet op de leerplicht?

4
Kunt u aangeven wanneer u met uw
conclusies op het terrein van
spreidingsbeleid van vakanties naar
de Kamer komt?

5
Bent u bereid om als er een foutief
beeld bij ouders is ontstaan, dit beeld
te corrigeren?

1 De Telegraaf, 1 december 2008.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris Van
Bijsterveldt-Vliegenthart
(Onderwijs, Cultuur en Wetenschap),
mede namens staatssecretaris
Dijksma (Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap) (ontvangen 8 december
2008)

1
Ja.

2
Nee, dat klopt niet. Ik heb mij
inhoudelijk nog niet over de evaluatie
van de regeling vakantiespreiding en
het voorstel van OAD uitgesproken.
In mijn beleidsreactie op de
aanbevelingen van de Commissie
Onderwijstijd (die ik medio december
2008 verwacht te ontvangen) zal ik
ook ingaan op de evaluatie van de
regeling Vakantiespreiding.

3
Dit is niet aan de orde. Ik heb de OAD
alleen geschreven dat ik een nieuwe
regeling verwacht te publiceren in
2009 en dat de bevindingen uit
genoemd evaluatieonderzoek (dat

binnenkort opgeleverd wordt)
alsmede de suggesties van OAD
terzake in de besluitvorming over
toekomstige vormgeving van die
regeling zullen worden meegewogen.

4
Zie mijn antwoord op vraag 2.

5
Ja. Ik ga er echter vanuit dat ouders
op de hoogte zijn van de geldende
bepalingen in de Leerplichtwet en de
regeling vakantiespreiding op dit
punt. Ik wijs er overigens op, dat de
foutieve suggestie niet door mijzelf is
gewekt.
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